



主廚特製開胃菜 Chef's Appetizer

小牛鮭魚沙拉

小牛菲力、鮭魚酸豆醬、麵包丁

"Vitel Tone". Sous vide veal tenderloin served with tuna caper sauce, crudité and crouton

NT\$300

義式松露水波蛋沙拉 (素)

水波蛋、大蘆筍、帕馬森起司、蘑菇、義大利松露

Organic Egg 62 degrees, giant asparagus, fondue of parmesan, mushroom and Italian truffle (V)

NT\$300

每日精選例湯 Daily Soup

新英格蘭巧達湯

Clam Chowder

NT\$250

義式蔬菜湯

Traditional Italian Minestrone

NT\$250

碳烤美國28天濕式熟成紐約客牛排

Grilled US 28 Days Wet Aged Striploin 10oz

NT\$1380

碳烤美國28天濕式熟成肋眼牛排

Grilled US 28 Days Wet Aged Rib Eye 10oz

NT\$1780

碳烤美國安格斯菲力牛排

Grilled US Beef Tenderloin 8oz

NT\$1680

碳烤澳洲M7和牛肋眼牛排

Grilled AUS Wagyu M7 Rib Eye 10oz

NT\$2280

波士頓龍蝦整隻

Whole Boston Lobster

NT\$2480

紐西蘭羊排

New Zealand Lamb Chop

NT\$1080

碳烤挪威鮭魚

Char-grilled Salmon

NT\$780

台灣戰斧豬排

Taiwan Pork Tomahawk

NT\$980

焗烤寶石鱸魚

Char-grilled Whole Ruby Seabass

NT\$980

爐烤香料法式春雞

Roasted Herbs Spring Chicken

NT\$780

和牛漢堡

Roasted Wagyu Beef Burger

NT\$520

加價購Add On

半隻波士頓龍蝦

Half Boston Lobster

NT\$1380

碳烤澳洲國王大蝦1隻

Grilled AUS King Prawn

NT\$320

配菜加價購Sides Add On NT\$99

蒜味馬鈴薯泥、松露薯條、碳烤季節時蔬、起司通心麵、奶油菠菜和蘑菇
此優惠折扣無法與其他優惠折扣同時使用，金環會員扣點折抵或任何信用卡折扣需以原價NT\$180抵用。

Garlic Mashed Potatoes, French Fries with Truffle Puree, Grilled Seasoning Vegetables, Mac & Cheese, Creamy Spinach and Mushroom in casserole

These offers may not be availed in conjunction with other promotions. GC member has to redeem or credit card discount with original price NT\$180.

佐醬Sauces

荷蘭醬、蘑菇醬、BBQ烤肉醬、黑胡椒醬、香料大蒜奶油醬

Hollandaise, Mushroom Sauce, Barbeque Sauce, Black Pepper Sauce, Garlic & Herb Butter

甜點Dessert

美式經典胡桃塔

Classic Pecan Tart

NT\$300

焦糖蘋果起士蛋糕

Caramel Apple Cheese Cake

NT\$300

套餐搭配Put it in a set

優惠加價NT\$350可享有開胃菜、湯品、主廚精選甜點與佐餐飲料的套餐。

此優惠折扣無法與其他優惠折扣同時使用，金環會員扣點折抵或任何信用卡折扣需以原價NT\$850抵用。

Add NT\$350 get a Set Menu with Appetizer, Soup, Dessert and Beverage.

These offers may not be availed in conjunction with other promotions. GC member has to redeem or credit card discount with original price NT\$850.

附餐飲品Beverage

冷飲:鮮檸檬紅茶、柳橙黑醋栗、香醇冰奶茶、經典咖啡、柚青蘇打、汽水

Cold Drink: Ice Lemon Tea, Orange & Blackcurrant, Ice Milk Tea, Ice Black Coffee, Soda

熱飲:斯里蘭卡紅茶、茉莉綠茶、洋甘菊、薄荷茶、美式咖啡

Hot Drink: Ceylon Black Tea, Green Tea with Jasmine Flower, Pure Chamomile Flower, Pure Peppermint, Americano

以上價格均為新台幣需外加一成服務費，自備酒水服務費葡萄酒NT\$500、每瓶烈酒每瓶NT\$800
Prices are quoted in NT dollars and subject a 10% service charge. Corkage fee of NT\$500 per bottle of wine and NT\$800 per bottle of spirit will be applied.



戰斧牛排分享餐 **Beef Tomahawk Sharing Menu**

(需三天前預訂 [Need to book 3 days before](#))

碳烤美國戰斧牛排50oz

搭配碳烤蔬菜、薯條、洋蔥圈、黑胡椒醬、蘑菇醬與BBQ烤肉醬

Grilled US Beef Tomahawk with Grilled Vegetables, French Fries, Deep-fried Onion Ring, Barbeque Sauce, Mushroom Sauce and Black Pepper Sauce

NT\$3980

優惠加價購 **Special Add on**

波士頓龍蝦整隻

Whole Boston lobster

NT\$2180

焗烤寶石鱸魚、台灣戰斧豬排或紐西蘭羊排

Char-grilled Whole Ruby Seabass, Taiwan Pork Tomahawk, New Zealand Lamb Chop

NT\$800

加價購選項無法與其他優惠折扣同時使用，金環會員扣點折抵或任何信用卡折扣需以原價抵用。

These offers may not be availed in conjunction with other promotions. GC member has to redeem or credit card discount with original price.

以上價格均為新台幣需外加一成服務費，自備酒水服務費葡萄酒NT\$500、每瓶烈酒每瓶NT\$800
Prices are quoted in NT dollars and subject a 10% service charge. Corkage fee of NT\$500 per bottle of wine and NT\$800 per bottle of spirit will be applied.